

Thank you very much for choosing Ajazz AK500 Mechanical Keyboard. It has common functions and backlit modes, and has the interactive light modes which Ajazz initiate. Hope it will bring you a new sense of cooperation. Combined key operation design is adopted. All functions are realized by FN + keys. The following are the corresponding functional combinations.

1. Backlight Modes

Default Backlit Mode: After connecting the keyboard, there will be three modes of light changes. First, Draw Marquee-LED Banner, and then wave light spreads out from the center to both sides, finally the light will stay on in one color. The side lights will stay on by default, FN+APP to change the modes, ON/Breath/Off. Color and effect, will be synchronized with the keyboard lighting effect. When disconnected, the keyboard will remember the last Settings

Manually Set:

- Fn+INSERT (4 light modes) Stay ON/Ladder/Breath/Shadow Veil
- Fn+DELETE (4 light modes) Serve the hour/The path winds through high peaks/Fast & Furious
- Fn+HOME (4 light modes)
- Fn+END (1 light mode)
- Fn+PGUP (4 light modes)
- Fn+PGDN (4 light modes)
- Fn+SCROLL (2 light modes)

2. Light Control

- Fn+UP (Brightness +) 6 levels 0%-20%-40%-60%-80%-100% All lights flicker three times when set to 0% or 100%.
- Fn+Down (Brightness -) 6 levels 0%-20%-40%-60%-80%-100% All lights flicker three times when set to 0% or 100%.
- Fn+LEFT (Direction of lighting effects) direction to left.
- Fn+RIGHT (Direction of lighting effects) direction to right.
- Fn+W (Arrow keys are interchangeable with WASD)
- Fn+_ (Speed of light effect becomes slow) 6 levels
- Fn+=+ (Speed of light effect increase) 6 levels
- Fn+WIN_L (WINDOWS&APP Keys Lock)
- Fn+(ESC(F1 F3 F5))(Reset function) Click FN+ESC, and then type F1 F3 F5 in order, restore default settings

3. Touch Buttons Function



4. Macro Function

Enter Macro Mode: FN+\, first press to enter recording mode, the first time, number 1~5 lights flickering; A total of five sets of macro settings can be saved from 1 to 5.

Macro group selection and recording: Click number 1~5 to enter the edit mode, and press the key you want to edit to record, the light of the key will go out. When the number of keys reaches the maximum macro (64), the macro recording mode will automatically save and exit. Or press FN+\ again to save and exit the recording mode. Enter recording mode again, the groups that have already recorded macros, the corresponding Numbers 1~5 backlit will stay on.

Macro Play: Under Win keys lock, if 1~5 macro groups have not been recorded, then will play number 1~5, and if macro has been recorded, then the saved macro will be played.

Clear Macro: reset to clear macro.

AJAZZ® 黑爵

AK500

非常感谢您选购了我们AJAZZ黑爵AK500机械键盘，这款产品具备各种酷炫的功能与灯效，希望它能带给您全新的操作感受。

AK500采用组合键式操作设计，所有功能均通过按下Fn+按键来实现。

以下为对应的功能组合：

一、灯光功能如下：

灯效默认：

插上电后是跑马灯，然后，过渡到涟漪，波光向键盘两边散开涟漪完后就是常亮。侧灯默认点亮，FN+APP控制，点亮，呼吸，关闭。插上电后是同步背光呼吸效果，最后同步常亮。灯效人工设定后可以断电保存。

人工设定：

- ★ FN+INSERT灯光切换 (内含 4 个灯效)
 - 1. 灯效常亮、 2. 游戏阶梯、 3. 呼吸、 4. 暗影前行
- ★ FN+DELETE灯光切换 (内含 4 个灯效)
 - 1. 随波逐流、 2. 峰回路转、 3. 速度激情、 4. 微波粼粼
- ★ FN+HOME灯光切换 (内含 4 个灯效)
 - 1. 泛起涟漪、 2. 踏雪无痕、 3. 奔逸绝尘、 4. 六官格
- ★ FN+END灯光切换 (内含 1 个灯效)
 - 1. 指点江山
- ★ FN+PGUP灯光切换 (内含 4 个灯效)
 - 1. 龙腾虎跃、 2. 大鹏展翅、 3. 落雨纷纷、 4. 推波助澜
- ★ FN+PGDN灯光切换 (内含 4 个灯效)
 - 1. 星光闪烁、 2. 波光粼粼、 3. 流星赶月、 4. 川流不息
- ★ FN+SCROLL灯光切换 (内含 2 个灯效)
 - 1. 循环跑马、 2. 峰回路转

二、灯光基本控制：

FN+UP (亮度++) 0%-20%-40%-60%-80%-100%，调至极高档位时所有指示灯闪烁 3 次指示。
FN+DOWN (亮度--) 0%-20%-40%-60%-80%-100%，调至极高档位时所有指示灯闪烁 3 次指示。
FN+LEFT (灯效方向) 调节方向向左。
FN+RIGHT (灯效颜色) 调节方向向右。
FN+W WASD/上左下右互换)。
FN+_ (灯效速度减慢) 共 6 档速度可调，调至极高档位时所有指示灯闪烁 3 次指示。
FN+=+ (灯效速度加快) 共 6 档速度可调，调至极高档位时所有指示灯闪烁 3 次指示。
FN+WIN_L (Windows&APP 锁)。
FN+(ESC (F1 F3 F5)) (复位功能) FN+ESC 后，按顺序输入F1 F3 F5 实现恢复默认设置。

三、独立触摸按键功能



四、宏功能说明

开启宏模式：按下FN+I\键组合按键，背光灯进入宏录制模式，首次进入，1~5按键灯闪烁指示：1~5可以保存5组宏按键，并且并未录制过宏。

宏组选择及录制：按下1~5任意按键，选择一组，并且进入宏录制状态，按下需要录制的按键进行录制，按下的按键灯会拖尾熄灭，直到按下的按键达到当前宏最大 (64) 时，自动保存并退出宏录制模式，或者提前按下FN+I\键，也可以保存并退出宏录制模式。

录制过宏的按键 (1~5)，再次开启宏模式时，已录制过的宏组常亮指示：该组已存在按键宏。

宏播放：锁win条件下，如果1~5五个宏按键没有录制过宏，则播放1~5按键，如果录制过宏，则播放相应组保存的宏。

清除宏：复位即可清除宏。

AJAZZ® 黑爵



制造商：深圳市黑爵同创电子科技有限公司
Ajazz to Change Electronic Technology Co., Ltd.

深圳市光明新区公明镇马田北路102号A栋2楼
2F Building A, No.102 Matian North Road, Gongming Town,
Guangming New District, Shenzhen, China

电话Tel:86-755-2740 7340

执行标准号：GB/T 14081-2010